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Van de voorzitter

Jenny Brook is bereid gevonden om bestuurslid van

de Subgroep Cursussen te worden. Daarnaast is ook

een oplossing gevonden voor de recent ontstane

vacature van bestuurslid van de Subgroep

Natuurbescherming. Oudgediende Rob Kloosterman

heeft zich bereid verklaard deze functie te vervullen.

Beiden zullen in de najaarsvergadering van 2006

officieel door het bestuur voor benoeming door de

algemene ledenvergadering worden voorgedragen.
Als bestuur zijn wij hier zeer blij mee, maar

ontkomen we ook niet aan de zoveelste constatering
dat de vacature van bestuurslid Avifauna nog steeds

bestaat. Daarom nogmaals de dringende oproep om

u te melden als u in deze bestuursfunctie interesse

heeft, dan wel wanneer u hiervoor een geschikte
kandidaat weet.

Het bestuur wil u tevens informeren over de stand

van zaken betreffende het Fonds “Red de

weidevogels in Eemland”. Dit Fonds wordt mede

namens onze vogelwerkgroep beheerd door de

Vogelwacht Utrecht. Deze heeft ons medio 2004

benaderd met een voorstel om het geld uit het Fonds

(een kleine € 40.000,--) uit te geven aan projecten

van Vogelbescherming in Oost-Europa of Afrika.

Enerzijds omdat het geld was ingezameld met zo’n

concrete bestemming in eigen land en anderzijds
omdat wij van mening waren dat het geld ook in

eigen land hard nodig is en goed besteed kan

worden, leek ons dit geen goed idee. Binnen het

bestuur en de Subgroep Avifauna is vervolgens

nagedacht over een goede bestemming en daar is

toen uitgekomen; de ontwikkeling van een

moerasgebied in het Raboes, een gebied dat grenst

aan de Eempolders.

Omdat dit niet iets is dat onze vogelwerkgroep
alleen kan realiseren, laat staan kan continueren, is

contact gezocht met grotere organisaties als

Vogelbescherming en Natuurmonumenten.Deze

bleken wel geïnteresseerd en tot bijdragen bereid.

Helaas kon de Vogelwacht Utrecht zich niet in deze

optie vinden en is door hen voorgesteld achter deze

lang slepende kwestie een punt te zetten door de

gelden in het Fonds ‘bij helfte’ al te verdelen. Daar

deze gedachte ook al bij hetbestuur leefde, is

inmiddels positief op dit voorstel gereageerd. Het is

thans de bedoeling om het Raboes-plan verder

concreet uit te laten werken door de betrokkenen.

Indien dit tot een goed en haalbaarvoorstel leidt,

bestaat het voornemen om in te stemmen met de

gehele of gedeeltelijke besteding van “onze” helft

van de vrij te komen gelden uit het Fonds aan het

alsdan te realiseren Raboes-project en hierover

goede afspraken te maken met de andere

betrokkenen.

Tot slot wil ik u een anderpositief bericht niet

onthouden en dat is dat het - mede dankzij de

inspanningen van onze penningmeester en Jelle

Harder - gelukt is om een succesvolle

subsidieaanvraag te doen bij het Prins Bemard

Cultuurfonds. Het gaat om een zeer substantieel

bedrag. Zodra dit ook definitief is vastgesteld en

uitbetaald, alsmede besloten is waar het concreet

aan besteed gaat worden, zal ik u daar nader over

informeren.

Het bestuur is hetFonds - en een ieder die aan de

toekenning er van heeft bijgedragen - in ieder geval

zeer erkentelijk.

Erik+Hans van Stigt+Thans

Het is altijd leuk weer een aantal positieve zaken te

mogen melden.

Allereerst is het gelukt om twee van de drie

vacatures binnen het bestuur op te vullen.


